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Bilag�til�forsvarsministerens�
skrivelse�af�29.�juni�2005�

(Alm.del-spm.11)

Spørgsmål�nr.�11:Spørgsmål�nr.�11:Spørgsmål�nr.�11:Spørgsmål�nr.�11:

Hvorledes�forholder�ministeren�sig�til,�at�en�centralt�placeret�kilde�i forsvaret,�jf.�artikel�om�
DeMars�i Jyllands-Posten�5.�juni,�kritiserer�Rigsrevisionen,�og�dermed�også�forsvaret,�for�
ikke�at�tegne�et�retvisende�og�fuldstændigt�billede�af�udgifterne�i forbindelse�med�
etablering�af�DeMars?�

Svar:Svar:Svar:Svar:

Mine� forgængere� og� jeg� har� i hele� projektperioden� hvert� halve� år� rapporteret� til�
Finansudvalget� om� udviklingen� i DeMap/DeMars-projektet.� I denne� rapportering� indgik�
projektøkonomien.�Den�seneste�og�afsluttende�rapportering�til�Finansudvalget�var�den�25.�
november�2004,�hvor�jeg�redegjorde�for�den�samlede�økonomi.�

Forsvarsudvalget (2. samling)
FOU alm. del - Svar på Spørgsmål 11
Offentligt            


